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Kommunfullmäktige 

Plats och tid Kommunhuset, Tjädern, kl.: 17:00–21:00  

Beslutande Stefan Nilsson (KD), Ordförande 
Håkan Schüberg (C), Vice ordförande 
Elisabet Yngström (S), Andre vice ordförande 
Karl-Axel Andersson (C) 
Margareta Nordling (C) 
Annica Lindström (C) 
Larz Danielsson (C) 
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Håkan Lindström (C) 
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Lennart Skoog (S) 
Gudrun Wikén (S) 
Kjell Grafström (S) 
Annika Nilsson (S) 
Catarina Raswill Antan (V) 
Pehr Häggkvist (SD) 
Ulla Vikander (-) 
Eva Sundin (-) 
Elisabeth Björklund (Afr) 
Ingrid Alf (C), tjänstgörande ersättare 
Jan-Erik Westman (Afr), tjänstgörande ersättare 
Lena Holmgren (S), tjänstgörande ersättare 
 

Övriga deltagande Berit Forsgård, ordförande, revisionen § 9  
Karl-Erik Lundin (KD), företrädare, § 14  
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Justeringens plats och tid Kommunkontoret, 3 mars, kl:13.00 

Paragrafer 1–19 

Sekreterare 

Jimmy Björklund 

Ordförande 

Stefan Nilsson 

Justerande 

Håkan Lindström 
 

 

Jonas Andersson  

 
 

Bevis Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits på kommunens 
digitala anslagstavla. 

Datum då anslaget sätts upp 2022-03-03 

Datum då anslaget tas ned 2022-03-24 

Protokollets förvaringsplats Kommunkontoret
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Information 

KF § 1 Sammanträdes öppnande, upprop samt fråga om sammanträdets behörighet 4 

KF § 2 Val av justerare och fastställande av tid och plats för justering 4 

KF § 3 Fastställande av dagordningen 4 

KF § 4 Information från verksamheterna 4 

KF § 5 Kommunalrådet informerar 5 

KF § 6 Kommunfullmäktiges frågor till kommunalrådet 5 

KF § 7 Kommunfullmäktiges frågor till oppositionsrådet 5 

KF § 8 Redovisning och revidering av internkontroll 5 

KF § 9 Dialog med revisorna 5 

KF § 10 Allmänhetens frågestund 5 
 

Beslut 

KF § 11 Redovisning av obesvarade medborgarförslag och motioner 6 

KF § 12 Remiss av inkomna motioner och medborgarförslag 7 

KF § 13 Revidering av taxa för utlämnande av allmänna handlingar 8 

KF § 14 Ny politisk organisation 10 

KF § 15 Skogsbrukspolicy 14 

KF § 16 Medborgarförslag gällande säkrare skolväg för barnen på Kullstaskolan 18 

KF § 17 Meddelanden 20 

KF § 18 Valärenden 21 

KF § 19 Interpellation från Pehr Häggkvist 22 
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Information 

KF § 1 Sammanträdes öppnande, upprop samt fråga om 
sammanträdets behörighet 
Upprop genomförs.  

Kommunfullmäktige finner att mötet är behörigt kallat och att det är 24 
ledamöter närvarande.  

KF § 2 Val av justerare och fastställande av tid och plats för 
justering 
Kommunfullmäktige beslutar att välja Jonas Andersson (S) samt Håkan 
Lindström (C) att jämte ordförande justera protokollet. 

Tid och plats för justering fastställs till den 3 mars kl.: 13:00 på kommunkontoret. 

KF § 3 Fastställande av dagordningen 
Ordförande beslutar att fastställa dagordningen med ändringen att  

• § 11 Styrgrupp över översiktsplan tas bort från dagordningen och flyttas till 
kommunstyrelsen. 

• Att det bifogade filerna under redovisning av obesvarade medborgarförslag 
och motioner flyttas från § 12 till § 13 remiss för inkomna motioner och 
medborgarförslag. 

• Att Larz Danielssons (C) motion läggs till § 13 remiss av inkomna motioner 
och medborgarförslag. 

• Att interpellationen från Per Häggkvist (SD) lägg tills på dagordningen § 19. 

KF § 4 Information från verksamheterna 
Eva Norum, kommundirektör, delger information om verksamheten. Däribland:  
 

• Covid-19 situationen  
• Fjärrundervisning  
• Möte med thailändska paviljongen  
• Pågående projekt 
• Arbetssituationen  
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KF § 5 Kommunalrådet informerar 
Skriftlig information har tillfogats ledamöterna.  

KF § 6 Kommunfullmäktiges frågor till kommunalrådet 
Skriftlig information har tillgivits ledamöterna.   

KF § 7 Kommunfullmäktiges frågor till oppositionsrådet 
Inget att rapportera  

KF § 8 Redovisning och revidering av internkontroll 
Information har lämnats till ledamöterna. 

KF § 9 Dialog med revisorna 
Berti Forsgård, ordförande i revisionen, informerar om att KMPG få återkomma 
vid nästa kommunfullmäktige möte den 7 april 2022, rörande den beställda 
granskningen av lärarnas arbetsmiljö. 
Berit Forsgård, redovisar även muntlig information till ledamöterna om 
verksamheten. Däribland. 

• Krisberedskap   
• Missbruksvård 
• Barnkonversationen  
• Säkertsarbete  

   

KF § 10 Allmänhetens frågestund 
Mötet ajourneras i 30 minuter för allmänhetens frågestund. 
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KF § 11 Redovisning av obesvarade 
medborgarförslag och motioner 

Kommunfullmäktiges beslut 
Inget nytt att rapportera.  
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KF § 12 Remiss av inkomna motioner och 
medborgarförslag 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att remittera samtliga medborgarförslag och 
motioner till kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning av ärendet 
Följande medborgarförslag och motioner har inkommit till kommunkansliet: 

• Mona Grafströms förslag om skyltfönster  
• Anders Wiklunds förslag om gatubelysning  
• Larz Danielssons (C), motion om friskvårdstimme  

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen  
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KF § 13 Revidering av taxa för utlämnande av 
allmänna handlingar 
Diarienummer KS 2021/1125 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att återremittera ärendet till kommunstyrelsen.  

Yrkanden 
Jonas Andersson, (S), yrkar på remiss av ärendet till kommunstyrelsen.   
Håkan Lindström (C), yrka på att återremittera ärendet.    

Beslutsgång 
Ordförande ställer två förslag mot varandra, och fråga kommunfullmäktige. 
 
1. Ska ärendet avgöras ikväll. 
2. Ska ärendet återremitteras.  
 
Ordförande finner att ärendet ska återremitteras.  

Beslut från föregående instans 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att, med ändringen att 
stycket "Undantagsregel vid misstanke om missbruk" stryks, anta ny reviderad 
taxa för utlämnande av allmänna handlingar, daterad 9 november 2021. 

Kommunstyrelsen beslutar också föreslå kommunfullmäktige att begära 
återkoppling med rapport 3 månader efter antagande av kommunfullmäktige. 

Sammanfattning av ärendet 
På uppdrag av kommunstyrelsens arbetsutskott har en revidering av taxan för 
utlämnande av allmänna handlingar tagits fram. Skillnaden i taxan är att 
fullmäktige nu föreslås besluta att ta betalt även för utlämnande av handlingar i 
elektronisk form. 

Den föreslagna avgiften för utlämnande av elektroniska handlingar går i linje med 
flera andra kommuners taxor. Det ska i sammanhanget också understrykas att 
ändringsförslaget inte åsidosätter den viktiga principen att medborgarnas rätt att ta 
del av handlingar på plats hos kommunen är kostnadsfri. 

Underlag för beslut 
Förslag till ny taxa för utlämnande av handlingar 
Stockholm Stads taxa 
Linköpings kommuns taxa 
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att, med ändringen att 
stycket "Undantagsregel vid misstanke om missbruk" stryks, anta ny reviderad 
taxa för utlämnande av allmänna handlingar, daterad 9 november 2021. 

Kommunstyrelsen beslutar också föreslå kommunfullmäktige att begära 
återkoppling med rapport 3 månader efter antagande av kommunfullmäktige. 

Beredande handläggare 
Magnus Ahnfelt, kommunsekreterare 

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen  
  



 
Beslutande organ 

Kommunfullmäktige 

Dokumenttyp 

Protokoll 
Datum 

2022-02-24 

Sida 

10 (22) 

 

 

Justerande   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 14 Ny politisk organisation 
Diarienummer KS 2021/1165 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anta den nya politiska organisationen enligt 
följande. 
 

1. Fastställa Ragunda kommuns politiska organisation, att gälla från 1 november 
2022. 

2. Anta reviderade bestämmelser för arvoden till förtroendevalda med ändringar 
av paragraf 7 föreslagna av kommunstyrelsen, att gälla från 1 november 2022. 
 

3. Anta reviderade regler för kommunalt partistöd, att gälla från 1 januari 2023. 
4. Anta bestämmelserna för fullmäktigeberedningarnas arbetsformer, att utföra 

bilaga till kommunfullmäktiges arbetsordning. 
5. Anta uppdragsbeskrivning för kommunfullmäktiges presidium. 
6. Uppdra kommundirektören att revidera kommundirektörens 

delegationsordning. 
7. Uppdra kommunstyrelsen att ta fram uppdragsbeskrivningar för 

utskottsordförande. 
8. Stå bakom tvärpolitiska gruppens rekommendationer angående hur många 

sammanträden per år de politiska organen bör ha samt vilken tid dessa bör 
hållas. 

Föredragning  
Karl-Erik Lundin, ordförande för framtidens politiska organisation, (KD). 
Föredrar till kommunfullmäktige om hur arbetet med den nya politiska 
organisationen har gått till.  

Yrkanden 
Jonas Andersson (S), yrkar på bifall till förslag som ligger.  

Beslut från föregående instans 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att föreslå kommunstyrelsen att föreslå 
kommunfullmäktige att: 

1. Fastställa Ragunda kommuns politiska organisation enligt förslag, att gälla 
från 1 januari 2023. 

2. Anta reviderade bestämmelser för arvoden till förtroendevalda, att gälla från 1 
januari 2023. 

3. Anta reviderade regler för kommunalt partistöd, att gälla från 1 januari 2023. 
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4. Anta bestämmelserna för fullmäktigeberedningarnas arbetsformer, att utföra 
bilaga till kommunfullmäktiges arbetsordning. 

5. Anta uppdragsbeskrivning för kommunfullmäktiges presidium. 
6. Uppdra kommundirektören att revidera kommundirektörens 

delegationsordning. 
7. Uppdra kommunstyrelsen att ta fram uppdragsbeskrivningar för 

utskottsordförande. 
8. Stå bakom tvärpolitiska gruppens rekommendationer angående hur många 

sammanträden per år de politiska organen bör ha samt vilken tid dessa bör 
hållas. 

Förslag från föregående instans 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att föreslå kommunstyrelsen att föreslå 
kommunfullmäktige att: 

1. Fastställa Ragunda kommuns politiska organisation enligt förslag, att gälla 
från 1 januari 2023. 

2. Anta reviderade bestämmelser för arvoden till förtroendevalda, att gälla från 1 
januari 2023. 

3. Anta reviderade regler för kommunalt partistöd, att gälla från 1 januari 2023. 
4. Anta bestämmelserna för fullmäktigeberedningarnas arbetsformer, att utföra 

bilaga till kommunfullmäktiges arbetsordning. 
5. Anta uppdragsbeskrivning för kommunfullmäktiges presidium. 
6. Uppdra kommundirektören att revidera kommundirektörens 

delegationsordning. 
7. Uppdra kommunstyrelsen att ta fram uppdragsbeskrivningar för 

utskottsordförande. 
8. Stå bakom tvärpolitiska gruppens rekommendationer angående hur många 

sammanträden per år de politiska organen bör ha samt vilken tid dessa bör 
hållas. 

Sammanfattning av ärendet 
Gruppen ”Framtidens politiska organisation” skapades genom ett presidiebeslut 
den 20 april 2020. Uppdraget som gavs var att göra en total översyn av den 
politiska organisationen, däribland nämnder, utskott, arvodesreglemente samt 
partistöd. 

På kommunstyrelsens sammanträde i maj 2020 valdes nedan som deltagare i 
gruppen: 

Karl-Erik Lundin (KD) ordförande 
Jonas Andersson (S) 
Catarina Raswill Antán (V) 
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Pehr Häggkvist (SD) 
Susanne Söderström (AfR) 
Larz Danielsson (C), ersattes sedan av Håkan Lindström (C) 

Denna tvärpolitiska grupp har sammanträtt med jämna mellanrum sedan hösten 
2020 och lämnar nu ett samlat förslag till kommunstyrelsen och sedermera 
kommunfullmäktige att ta ställning till. 

Vad gäller den politiska organisationen föreslår gruppen att behålla nuvarande 
organisering av nämnder. Vad gäller kommunstyrelsens utskott föreslår gruppen 
att samhällsbyggnadsutskottet tas bort och att kommunstyrelsens 
arbetsutskott övertar ansvaret för samhällsbyggnadsfrågor. Samtidigt utökas 
antalet ledamöter och ersättare i kommunstyrelsens arbetsutskott till 5+5. 

Gruppen föreslår också att en tvärpolitisk grupp görs permanent som en 
beredning under fullmäktige. Gruppen ska ledas av kommunfullmäktiges 
presidium och varje parti som innehar mandat i fullmäktige ska vara representerat.  

Gruppen föreslår att kommunstyrelsens vice ordförande ska arvoderas till 30 
procent (nuvarande 0 procent) och att kommunalrådet i opposition ska arvoderas 
till 60 procent (nuvarande 50 procent). Vidare föreslår gruppen att fler arvoden 
knyts till kommunstyrelsens ordförandes arvode (och därmed riksdagsarvodet).  

Dessutom föreslår man även att även partistödet ska knytas till kommunstyrelsens 
ordförandes arvode (som i sin tur är knytet till riksdagsarvodet), enligt modellen 
som presenteras i förslaget till reviderade regler. 

Den tvärpolitiska gruppen är överens om att antalet fullmäktigemöten bör utökas 
till sex. Två av dessa (när ansvarsprövning respektive budget avhandlas, bör hållas 
dagtid). Antalet kommunstyrelsemöten bör vara sju. 

Den tvärpolitiska gruppen konstaterar att man genom dessa förändringar skulle 
skapa ett stabilt system. Förändringarna innebär vid genomförandet en del 
kostnadsökningar men skapar samtidigt ett system som regelbundet justerar 
kostnaderna, istället för att tvingas till stora justeringar med låg frekvens. 

Förslag till beslut 
Att föreslå kommunfullmäktige att: 

1. Fastställa Ragunda kommuns politiska organisation, att gälla från 1 januari 
2023. 

2. Anta reviderade bestämmelser för arvoden till förtroendevalda, att gälla från 1 
januari 2023. 

3. Anta reviderade regler för kommunalt partistöd, att gälla från 1 januari 2023. 
4. Anta bestämmelserna för fullmäktigeberedningarnas arbetsformer, att utföra 

bilaga till kommunfullmäktiges arbetsordning. 
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5. Anta uppdragsbeskrivning för kommunfullmäktiges presidium. 
6. Uppdra kommundirektören att revidera kommundirektörens 

delegationsordning. 
7. Uppdra kommunstyrelsen att ta fram uppdragsbeskrivningar för 

utskottsordförande. 
8. Stå bakom tvärpolitiska gruppens rekommendationer angående hur många 

sammanträden per år de politiska organen bör ha samt vilken tid dessa bör 
hållas. 

Beredande handläggare 
Magnus Ahnfelt, kommunsekreterare 
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KF § 15 Skogsbrukspolicy 
Diarienummer KS 2021/1104 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anta ny skogsbrukspolicy, med tilläggsjustering 
av att lägga till punkten viktiga framtidsinvesteringar. Energieffektiveringar i 
kommunala fastigheter. 

Reservationer 
Socialdemokratiska fullmäktigegruppen reserverar sig till förmån för eget förslag 
Eva Sundin (-), reserverar sig  
Catarina Rasvill Antan (V), reserverar sig  

Yrkanden 
Jonas Andersson (S), yrkar bifall på förslaget, men lämnar ett tilläggsyrkande om 
att lägga till 2 punkter på punkten viktiga framtidsinvesteringar i 
skogsbrukspolicyn.  
 
Förslag från Jonas Andersson (S), är enligt följande.   

1. Energieffektiveringar i kommunala fastigheter.  
2. Som en balansreserv för att undvika behov av hastiga personalminskningar till 
följd av intäktsbortfall.  
 
Tilläggsyrkanden.  
 
- Annika Lindström (C), yrkar bifall på Jonas Anderssons (S), förslag 1, men 
avslagsyrkande på förslag 2.  
Kjell Grafström (S), yrkar bifall på Jonas Anderssons (S), förslag som helhet. 
Håkan Lindström (C), yrkar bifall på Annika Lindströms (C), förslag om 
avslagsyrkande på punkten 2.  
  
Elisabeth Björklund (Afr), yrkar bifall på Annika Lindström (C), och Håkan 
Lindströms (C), förslag.  
 

Beslutsgång 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om vi kan gå till beslut från grundförslaget 
med tillägg om att lägga till det 2 punkterna om viktiga framtidsinvesteringar i 
skogsbrukspolicyn.  
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om vi kan anta huvudförslaget om ny 
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skogsbrukspolicyn. Kommunfullmäktige beslutar att anta grundförslaget till ny 
skogsbrukspolicy.  
  
Ordförande frågar kommunfullmäktige om vi kan anta det första tilläggsyrkandet 
från Socialdemokraterna. Kommunfullmäktige beslutar att anta det första 
tilläggsyrkandet till skogsbrukspolicy.  
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om vi kan anta det andra tilläggsyrkandet 
från Socialdemokraterna. Kommunfullmäktige beslutar att inte anta det andra 
tilläggsyrkandet till skogsbrukspolicy.  

Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutar enligt Centerpartiets, Allt för 
Ragunda och Kristdemokraternas förslag till ny skogsbrukspolicy.  

Votering begärd.  

Votering 
 
Ja - röst för Annika Lindströms (C), förslag. Nej röst Jonas Anderssons (S), 
förslag.  
 
Omröstningsresultat.  

Med 13 ja-röster, 11 nej röster finner ordförande att kommunfullmäktige beslutar 
att anta Annika Lindströms (C), förslag till ny skogsbrukspolicy.   
 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige beslutar att anta den nya 
skogsbrukspolicyn.  
 

Beslut från föregående instans 
Kommunstyrelsens beslutar att föreslå kommunfullmäktige att anta ny 
skogsbrukspolicy. 

Sammanfattning av ärendet 
Skogen är en av våra främsta naturtillgångar. Den har nyttoeffekter för oss alla. 
Under större delen av människans historia har skogens viktigaste funktion varit att 
producera föda. Även i dag är nyttjandet av skogen genom jakten, fisket, bär och 
svampplockning nog så viktiga bidrag till hushållet liksom till friluftslivet. Den 
viktigaste funktionen i dag dock, sett till ekonomi och sysselsättning, är skogen 
som virkesproducent. Övriga intressen som rennäring, turism, täktverksamhet, 
vägar, vindkraft och kraftledningar är också viktiga faktorer som ofta är knutna till 
skogen. För vår ofta stressade samhällssituation är även skogen ovärderlig som 
rekreation. Tack vare allemansrätten är också de flesta på något sätt delaktiga i 
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skogen. Ragunda kommuns avverknings- och skogsvårdsobjekt bidrar till 
virkesförsörjning och sysselsättning för industrier och företag i kommunen och 
regionen. 

Skogen utgör för Ragunda kommun en av de få tillgångar som representerar ett 
reellt värde och som varje år lämnar ett nettotillskott. Kommunen äger ca 3 400 
ha skogsmark, varav ca 3 000 ha är produktiv skogsmark. Den övriga marken 
består av ca 260 ha myrimpediment, 12 ha bergimpediment, 20 ha jordbruksmark, 
40 ha väg/kraftledning och ca 80 ha övrig mark. 

Av den produktiva marken begränsas brukandet enligt följande: 

• 120 ha är tätortsnära skog där avverkningsuttaget begränsas med hänsyn till 
boende, park och strövområden, som kräver restriktiv avverkning. 

• 240 ha är områden med frivillig avsättning till naturvård. Detta för att uppnå 
minst 5 % naturvårdsavsatta områden för att bedriva ett PEFC-certifierat 
skogsbruk. 

• Återstår då ca 2 650 ha produktiv skogsmark att bedriva ett rationellt, 
långsiktigt och hållbart skogsbruk. Tittar man på den kommande 10-
årsperioden uppgår den totala avverkningsvolymen till ca 70 000 m3sk varav 
gallringar svarar för ca 30 %. 
 
 

Kommunens skog har betydelse som: 

• Kapitalavkastning 
• Virkesproducent 
• Rekreationsområde 
• Markreserv 
• Kulturminne 
• Forskningsobjekt 
• Naturvårdsområde 
• Turism 
• Jakt 

I ett långsiktigt uthålligt skogsbruk måste uttagen ske efter de skogliga 
förutsättningarna och enligt upprättade skogsbruksplaner. Om kommunens 
avverkningspotential de närmste 25 åren utgår från detta så ligger den årliga 
nettoavkastningen från skogen i genomsnitt på ca 1,5–1,8 miljoner kronor. 

Avkastningen från skogen kan användas till: 

• Viktiga framtidsinvesteringar 
• Betala kommunens räntekostnader 
• Amortering av lån 
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• Utöka sitt eget skogsinnehav 

Förslag till beslut 
Att kommunfullmäktige antar den ny skogsbrukspolicy. 

Beredande handläggare 
Eva Norum, kommundirektör 
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KF § 16 Medborgarförslag gällande säkrare skolväg 
för barnen på Kullstaskolan 
Diarienummer KS 2021/179 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att bifalla och genomföra medborgarförslaget, med 
ändringsyrkandet från Jonas Andersson (S).   

Jäv 
Kjell Grafström (S), anmäler jäv i frågan.  

Yrkanden 
Annika Lindström (C), yrkar utifrån tjänsteskrivelsens förutsättningar bifall på 
motionen.  
Jonas Andersson (S), yrkar kommunfullmäktige på att bifalla medborgarförslaget, 
och att stryka genomförandet samt kostnadsbild från medborgarförslaget.  

Beslutsgång 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om vi kan gå till beslut. Ordförande 
informerar om att det finns två förslag till beslut.  
Ordförande frågar kommunfullmäktige om att bifalla. 
 
1. Det liggande förslag.  
2. Det liggande förslaget, med ändringsyrkande från Jonas Andersson (S), om att 
föreslår kommunfullmäktige att bifalla medborgarförslaget 
 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutar att bifalla det liggande 
förslaget med ändringsyrkandet från Jonas Andersson (S).  

Beslut från föregående instans 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att bifalla och 
genomföra medborgarförslaget till en kostnad av 1.75 miljoner kronor samt 
uppdra kommundirektören att planera för genomförande samt återrapportera till 
kommunfullmäktige. 

Sammanfattning av ärendet 
Medborgarförslaget om att längs med Idrottsvägen etablera en säker skolväg till 
Kullstaskolan från Kullstavägen till Hemvägen. Sträckan är uppmätt till styvt 
1000m med varierande bredd. Vägen ingår i Hammarstrands vägförening och 
behöver en bredd på minst 5.5m, detta kan generellt säkerställas fast en gångväg 
på 1,2 meter etableras. 
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Underlag för beslut 
Medborgarförslaget 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att bifalla och 
genomföra medborgarförslaget till en kostnad av 1.75 miljoner kronor samt 
uppdra kommundirektören att planera för genomförande samt återrapportera till 
kommunfullmäktige. 

Beredande handläggare 
Patrik Lindberg 

Beslut skickas till 
Förslagsställarna 
Patrik Lindberg 
EvaLinda Grensman 
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KF § 17 Meddelanden 

Kommunfullmäktiges beslut 
Inget nytt att rapportera.  
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KF § 18 Valärenden 

Kommunfullmäktiges beslut 
Birger Ajax (C), ersättare i kommunfullmäktige har avlidit. En ny sammanräkning 
har gjorts hos Länsstyrelsen och ingen ersättare har kunnat hittats.  
 
Jenny Palmqvist (S), har avsagts sig som ersättare i Jämtlands gymnasieförbund. 
Kommunfullmäktige godkänner avsägelsen.  
Valberedningen föreslår att Lena Holmgren (S), som ersättare för Jenny Palmqvist 
(S). Kommunfullmäktige godkänner beslutet.   
 
Håkan Schuberg (C), har sagt upp sin plats som vice ordförande i 
kommunfullmäktige, som ersättare i överförmyndarnämnden och ersättare i bygg-
miljönämnden. Avsägelsen börjar gälla från den 8 april. kommunfullmäktige 
godkänner beslutet. Valnämnden återkommer med förslag på ersättare till nästa 
kommunfullmäktige.  
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KF § 19 Interpellation från Pehr Häggkvist  
 
Pehr Häggkvist (SD), ställer fråga till kommunstyrelsens ordförande Mikael 
Westin (C), och övriga politiker i kommunfullmäktige rörande vindkraften i 
kommunen. Pehr Häggkvists (SD), fråga behandlar om att lägga in veto mot 
vindkraft inom Ragunda kommun.  
 
Håkan Lindström (C), svarar istället för Mikael Westin (C), med att frågan har en 
bred samstämd majoritet, och att det inte är aktuellt med någon mer vindkrafts 
utbredning i kommunen.    
 
Elisabeth Björklund (Afr), tillstyrker Håkan Lindströms (C), ord och svarar för 
Alternativ för Ragunda med att nuvarande vindkraftsbestånd räcker.    

Stefan Nilsson (KD), påpekar att det inte finns något konkret fråga rörande 
vindkraft och det därför inte är aktuellt att vidare diskutera frågan.  
 
Jonas Andersson (S), svarar med att kommun ska hålla det löften som kommunen 
sagt ja till sedan tidigare rörande vindkraften. Men att man inom partiet inte 
förespråkar någon ny utbyggnad av vindkraften.  
 
Isak Lexner (C), tillstyrka Håkans svar och Jonas svar.  
 
Pehr Häggkvist (SD), tillstyrker sitt motstånd mot utbyggd vindkraft.  

Sammanfattning av ärendet 
Pehr Häggkvist (SD) har skickat in en interpellation till kommunstyrelsens 
ordförande Mikael Westin (C) och övriga ledamöter i kommunfullmäktige rörande 
frågan om vindkraftsutbyggnad i Ragunda kommun.  

Underlag för beslut 
Interpellation från Pehr Häggkvist (SD).  
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